
  
BRM.0012.6.10.2023 
 

Protokół nr 54/2023 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 23 października 2023 r.  

w Schronisku dla Bezdomnych Mężczyzn im. Św. Brata Alberta ul. Jacewska 118  

oraz w Ogrzewalni i Jadłodajni przy ul. Toruńskiej 24  

 
 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 13.32 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lidia Stolarska             – Przewodnicząca Komisji 

2. Maria Żukowska  – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji 

4. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji   
 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu. 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu.  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 53/2023 z dnia 18 września 2023 r.  

4. Informacja na temat przygotowania pomocy osobom bezdomnym na terenie 

Miasta Inowrocławia w okresie zimowym.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 53/2023 z dnia 18 września 2023 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 53/2023 z 18 września 2023 r.? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Informacja na temat przygotowania pomocy osobom bezdomnym na terenie 

Miasta Inowrocławia w okresie zimowym.  

– stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił materiał.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Przedstawił na jaki okres wydawane są decyzje na czas pobytu w schronisku. Wskazał 

w jaki sposób poprawiły się warunki bytowe schroniska.  

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

Opowiedziała w jaki sposób schronisko jest przygotowane na pomoc osobom 

bezdomnym, a także o funkcjonowaniu jadłodajni, ogrzewalni i banku żywności. 

Ponadto wskazała jakie zmiany będą konieczne wraz z wejściem standaryzacji 

1.01.2024 r.  

 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

W tabeli na posiłki i nocleg wskazano łączną kwotę 1 100 000,00 zł. 

Czy te niewykorzystane środki na kolejne 4 miesiące wystarczą na realizację tych 

zadań? 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Wystarczą, a to co zostaje to oddajemy w dochody do Urzędu Miasta. 

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

My dostajemy środki za ilość osób w danym miesiącu. Na koniec każdego miesiąca 

kierownik rozlicza, bo u nas może być tak że dzisiaj jest 61 osób, a jutro mogą już być 

64 osoby.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej płaci wtedy za faktyczny czas przebywania, 

a nie za czas zakontraktowany. Płaci po przedstawieniu faktury czy rozliczenia. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Po danym miesiącu się rozliczacie?  

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

Na początku miesiąca kierownik podlicza poprzedni miesiąc i rozliczenie wysyła 

do płatnika, Inowrocław, Kruszwica czy Rojewo. Wszystko znajduje się w powiecie.    

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 
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Na str. 3 i 4 wskazano miejsca gdzie byli rozlokowywani podopieczni w 2023 r. 

Materiał był tworzony we wrześniu przed spotkaniem, ale pan Dyrektor potwierdził, 

że te same podmioty wyraziły chęć współpracy na przyszły rok. Nie wiadomo tylko 

czy stawki będą takie same czy inne.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

W dużej mierze podpisywanie umów ze schroniskami powoduje, że ja nie płace tym, 

którzy są w schronisku bez umowy podpisanej z nami. Wybieramy schroniska które 

są bliżej i taniej. Nie było wyboru co do schroniska dla osób niepełnosprawnych, bo tam 

są usługi.    

 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Co się dzieje gdy kończy się umowa?  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Jest następna umowa.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Schronisko ma mieszkania treningowe, jest regulamin. Jeżeli osoba, która miała 

problemy z jakimś uzależnieniem po czasie normalnie funkcjonuje, finansuje 

to kolejnym krokiem jest uzyskanie mieszkania.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ile tam jest miejsc? 

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

Są 4 miejsca, dwa pokoje.  

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Fenomenem jest wyjście z bezdomności. Na palcach jednej ręki mogę policzyć ile osób 

podjęło próbę wyjścia z bezdomności.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy po standaryzacji zmieni się liczba miejsc noclegowych w schronisku?  

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

Liczba miejsc się utrzyma, przygotowujemy samodzielnie dodatkowe pomieszczenie.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka jest średnia wieku bezdomnych? 

 

Wiesława Paszkiewicz – Prezes Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta 

w Inowrocławiu: 

Tak ok. 50 lat.  
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Po omówieniu powyższych punktów porządku obrad, Przewodnicząca Komisji wraz 

z Naczelnikiem Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia oraz Prezesem 

Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta w Inowrocławiu udali 

się do Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta znajdującego się na ul. Toruńskiej 

24 w Inowrocławiu, gdzie mieli okazję zobaczyć jadłodajnię oraz sezonową 

ogrzewalnię. Na zakończenie wizyty ww. ośrodkach Przewodnicząca stwierdziła, 

że w Inowrocławiu niezbędna jest łaźnia miejska dla osób bezdomnych w przestrzeni 

publicznej.  
 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 

 
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 
 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/Lidia Stolarska 

Protokółowała: 

/-/Patrycja Lajstet  


